



## Sirbmá IL 2017 jahkečoahkkin / Årsmøte

Tid: 21.02.17 kl. 19.20 - 21.20.

Sted: Sirbmá giliviesus / Grendehuset i Sirma

**Fremmøtte:** Monica Balto Anti, Leif Erik Varsi, Per Ove Måsø, Odd Erik Solbakk, Agnar Varsi (på tlf, sak 10/17), Eirik A. Ravna, Per Torleiv Ravna og Synnøve Solbakk.

### Saksliste:

- 01/17 Godkjenne de stemmeberettigede
- 02/17 Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden
- 03/17 Valg av møteleder, sekretær og protokollunderskrivere
- 04/17 Årsmelding 2016
- 05/17 Regnskap 2016
- 06/17 Innkomne saker og forslag
- 07/17 Fastsette medlemskontingent for 2018
- 08/17 Organisasjonsplan 2017
- 09/16 Budsjett 2017
- 10/17 Valg
  - Styret; nestleder, 1 styremedlem og 3 varamedlemmer
  - Underutvalg; anleggsgruppe, friidrettsgruppe og sykkelgruppe
  - 2 revisorer
  - Representanter til ting og møter i de organisasjoner idrettslaget er tilsluttet
  - Valgkomite (leder og 2 medlemmer)

### Sak 01/17 Godkjenne de stemmeberettigede

#### Vedtak:

Alle fremmøtte ble enstemmig godkjent som stemmeberettigede.

### Sak 02/17 Godkjenne innkalling og saksliste

**Merknad fra Per Ove Måsø:** På grunn av lav oppslutning i årsmøtet i Sirbmá i år bør det vurderes å holde årsmøte i Tana bru-området annen hvert, hvor vi også har stor medlemsmasse.

#### Vedtak:

Innkalling med saksliste og merknad ble enstemmig godkjent.

### Sak 03/17 Valg av møteleder, sekretær og protokollunderskrivere

Odd Erik Solbakk foreslo Monica Balto Anti som møteleder, og Monica Balto Anti foreslo Synnøve Solbakk som sekretær samt Leif Erik Varsi og Per Ove Måsø som protokollunderskrivere.

#### Vedtak:

Enstemmig vedtatt som foreslått.

### **Sak 04/17 Årsmelding 2016**

Styret fremla forslag til årsmelding for 2016.

**Vedtak:**

Styrets forslag til årsmelding for 2016 ble enstemmig vedtatt.

### **Sak 05/17 Regnskap 2017**

Styret fremla revidert regnskapet for 2016 med revisorrapport datert 17. februar 2017.

**Vedtak:**

Regnskap for 2016 med revisorrapport ble enstemmig godkjent.

### **Sak 06/17 Innkomne saker/forslag**

Følgende saker var kommet inn og ble behandlet:

#### **1. Utmelding i Norges fotballforbund**

**Forslag fra styret:** Da vi ikke har fotballaktiviteter melder vi oss ut av Norges fotballforbund.

#### **2. Rehabilitering av lysløypa**

**Forslag fra styret:** Rehabilitering av lysløypa i Sirbmá fremmes som sak til diskusjon i årsmøtet. Styret har innhentet tilbud på rehabilitering av 63 lyspunkter/armaturer. En foreløpig beregning viser at laget må stille med kr. 150.000 i egenandel, utenom dugadsinnsats.

**Forslag fra Per Ove Måsø, Leif Erik Varsi og Monica Balto:** Lyspunktene (opptil 10) og lyskasteren i skoleområdet prioriteres rehabilitert, dvs. å få strøm i lysene og investering i en digital timer. Resten av lysløyperehabiliteringen utsettes inntil videre.

**Vedtak:** Alle innkomne saker med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.

### **Sak 07/17 Fastsette medlemskontingent for 2018**

**Styrets forslag:**

Beholde dagens kontingentsatser: 200 kr for enkeltmedlemmer, 400 kr for familiemedlemskap og 100 for pensjonister/uføretrygdede.

**Vedtak:**

Enstemmig vedtatt som foreslått.

### **Sak 08/17 Budsjett 2017**

Styret fremla forslag til budsjett for 2017.

**Forslag fra Per Ove Måsø:** Utgifter til lønn (ungjobb) post/konto 5010 og 5800 fjernes (sette til 0), og istedenfor økes post 6540 Utstyr, inventar med kr. 6.500 til kr. 11.500. Styret får i fullmakt å foreta øvrig nødvendig budsjettrevisjon.

**Vedtak:**

Styrets forslag til budsjett 2017 med tilleggsforslag og merknader ble enstemmig vedtatt.

## **Sak 09/17 Organisasjonsplan 2017**

Styret la frem forslag med til organisasjonsplan for 2017.

**Forslag fra Odd Erik Solbakk:** *Organisere ungjobb* strykes som oppgave for styret. *Organisere og arrangere familieskidag* flyttes fra styret til skigruppa.

**Forslag fra Per Ove Måsø:**

Beholde/opprette *skigruppa på 3 medlemmer med følgende oppgaver:*

- *Organisere og arrangere skilek/skikarusell, også med lassokasting.*
- *Organisere og arrangere familieskidag.*
- *Organisere og arrangere klubbmesterskap på ski.*
- *Bistå anleggsutvalget med å kjøre skiløype.*

Nye oppgaver for anleggsutvalget:

- *Holde oversikt over lagets anleggsmidler, inventar og utstyr.*
- *Fullføre turstimerking med skilt i Sirbmá.*

**Forslag fra Leif Erik Varsi:** I anleggsutvalgets oppgave *Registrering og premiering av trimkassetrimmere, både sommer og vinter*, legges til; samt brukere av styrketreningsrommet.

**Forslag fra Monica Balto Anti:**

Ny oppgave for friidrettsgruppa:

- *Organisere friidrettstreninger i Tana bru-området.*

**Vedtak:**

Styrets forslag til organisasjonsplan for 2017 med tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.

## **Sak 10/17 Valg**

Valgkomiteen la frem følgende innstilling:

**Styret:**

Leder: Monica Balto (2017-2018)

Nestleder: Britt Hjørdis Somby (2016-2018)

**Styremedlemmer:**

Leif Erik Varsi (2017-2019)

Synnøve Solbakk (2017-2019)

Odd Erik Solbakk, kasserer/regnskapsfører (2016-18)

**Varamedlemmer:**

1. Leif Varsi

2. Jaana Tamara Walle

**Anleggsgruppe:**

Per Ove Måsø (leder), Issát Ovlá Varsi og Trine Guttorm.

**Friidrettsgruppe:**

Tom Bengle-Hansen (leder), Risten Somby og Ole Henrik Somby.

**Skigruppe:**

Stein Erik Anti (leder), Leif Varsi og Åse Márget Anti.

**Sykkelgruppe:**

Per Torleiv Ravna (leder), Marianna Balto og Olav Verstad.

---

**Representanter til ting og møter i de organisasjoner idrettslaget er tilsluttet:**  
Delegeres til styret å velge/utpeke.

**Revisorer:**  
Hege Persen og John Erland Balto.

**Forslag:**  
Per Torleiv Balto foreslo Monica Balto Anti som medlem i friidrettsgruppa.

Synnøve Solbakk foreslo Sofie Guttorm som 3. vara til styret.

**Styrets forslag til valgkomité:**  
Agnar Varsi (leder), Áike Selfors og Sandra Holm.

**Vedtak:**  
Valgkomitéens innstilling med endrings- og tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt.

Møtet hevet kl. 21.20.

Sirbmá 21. februar 2017

Per Ove Måsø



Leif Erik Varsi

